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Skrivelse om belysnings- och trygghetsåtgärder kring idrottsplatser 

 

Stockholms stads Idrottsplatser och miljöer ska vara trygga för alla året om. Vi måste 

säkerställa så långt det går att de idrottsmöjligheter som erbjuds året om genomförs på platser 

och i miljöer som är säkra och trygga för idrottsutövarna. Mörka platser och stråk riskerar 

skapa otrygghetsupplevelser för utövare och passerande. Därför är det av största vikt att det 

arbetet med tillgänglighets-  och trygghetsskapande åtgärder för stadens idrottsplatser 

fortsätter. Vi vill även att staden ska genomföra en trygghetsinventering av fysiska 

idrottsmiljöerna för att öka tryggheten och komma tillrätta med de incidenter som 

förekommer.  

 

Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

 

1. Hur ser det i dag ut med belysning på idrottsplatser under vintermånaderna? 

2. Avser förvaltningen att anlita en belysningskonsult för att fram ett program för hur 

belysningen ska utformas i ett optimalt trygghetsskapande syfte? 

3. Kommer förvaltningen att göra en ansökan om investeringsmedel (CM4) för 

trygghetsskapande åtgärder under 2018?  

4. Kommer förvaltningen att genomföra en genomgripande trygghets och 

belysningsinventering av stadens idrottshallar, simhallar och idrottsplatser runder 

2018? 

 

 


